
VÝROČNÁ SPRÁVA O ČINNOSTI  RADY ŠKOLY 
PRI ZUŠ V SPIŠSKOM PODHRADÍ 

ZA   ROK 2017 
 
 
V roku 2017 sa uskutočnili dve zasadnutia rady školy – 15. 3. 2017 (prítomných 9 
členov rady školy, ospravedlnená neúčasť Mgr. Marta Kešeľáková, Mária Kaľavská) 
a 18. 10. 2017 (prítomných 8 členov rady školy, ospravedlnená neúčasť Mgr. 
Marcela Fábryová, Mgr. Miloslav Repaský, PaedDr. Marta Lacková). Pozvánku na 
každé zasadnutie zaslal predseda rady školy PaedDr. Jozef Jendrichovský, PhD. 
členom rady školy týždeň vopred e-mailom spolu s programom zasadnutia. Následne 
členovia rady potvrdili účasť na zasadnutí, v prípade, že sa nemohli zúčastniť na 
zasadnutí, svoju neúčasť ospravedlnili. Účasť na zasadnutiach rady školy bola dobrá. 
Na zasadnutia bol pozvaný aj riaditeľ školy Mgr. Štefan Genčúr, DiS. art. V priebehu 
roka nedošlo k žiadnym personálnym zmenám v rade školy. 
 

1.Výsledky hospodárenia školy za rok 2016, návrh rozpočtu školy na 
kalendárny rok 2017 

 
Na zasadnutí rady školy dňa 15. 3. 2017 bol prítomný riaditeľ školy Mgr. Štefan 
Genčúr, DiS. art, ktorý informoval členov rady školy o výsledkoch hospodárenia školy 
za rok 2016.  
 

Príjmy:  
Podielové dane : 294 838,00 € 
Mimorozpočtové príjmy : 11 957,00 € 
Vzdelávacie poukazy : 843,00 € 
Spolu: 307 638,00 € 
 
Výdavky:  
Kapitola 610 : 191 735,00 € 
Kapitola 620 :  66 529,00 € 
Kapitola 630 : 45 432,00 € 
Kapitola 640 : 1 002,00 € 
Kapitola 700 : 2 940,00 € 
Spolu : 307 638,00 € 
  
Následne stručne zrekapituloval príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu na rok 2017.  
 
Príjmy:  
Podielové dane : 339 277,00 € 
Mimorozpočtové príjmy : 11 000,00 € 
Vzdelávacie poukazy : 600,00 € 
Spolu: 350 877,00 € 
 
Výdavky:  
Kapitola 610 : 224 266,00 € 
Kapitola 620 :  78 942,00 € 
Kapitola 630 : 41 419,00 € 
Kapitola 640 : 250,00 € 



Kapitola 700 : 6 000,00 € 
Spolu : 350 877,00 € 
 

Riaditeľ školy uviedol, že plánuje v budúcom školskom roku zaviesť vyučovanie 

športovej gymnastiky, taktiež ku existujúcim hudobným telesám v ZUŠ Spišské 

Podhradie postupne vytvárať prípravky, v ktorých by sa žiaci pripravovali na 

účinkovanie vo veľkých telesách. 

2. Návrh na vytvorenie loga školy 

Riaditeľ školy Mgr. Štefan Genčúr, DiS. art. na zasadnutí dňa 15. 3. 2017 predniesol 

návrh loga školy. Autorkou návrhu loga školy bola PhDr. Paula Maliňáková a žiaci 

výtvarného odboru, ktorí vytvorili návrhy, z ktorých umelecká rada vybrala jeden, 

ktorý bol prezentovaný rade školy. 

3. Výročná správa o činnosti rady školy za rok 2016 

Výročnú správu o činnosti rady školy vypracoval predseda rady školy PaedDr. Jozef 

Jendrichovský, PhD. a predložil na schválenie rade školy. Po doplnení bola správa 

schválená, doručená zriaďovateľovi a zverejnená na webovej stránke školy. 

4. Pedagogicko - organizačné zabezpečení výchovno - vzdelávacieho procesu, 

organizácia školského roka 2017/2018, personálne, priestorové a materiálne 

zabezpečenie 

Na zasadnutí rady školy dňa 18. 10. 2017 riaditeľ školy Mgr. Štefan Genčúr, DiS. 

informoval členov rady školy o personálnom a materiálno – technickom zabezpečení 

školského roku 2017/2018..  K 30. 6. 2017 Ľudmila  Jakobyová, vyučujúca hry na 

klavíri odišla do dôchodku a Mgr. Ružena Vágnerová, DiS. art. vyučujúca hry na 

gitare nastúpila do iného zamestnania. Vzhľadom k tomu, že nebolo možné nájsť 

adekvátnu náhradu, od septembra 2017  sa ich úväzky rozdelili medzi ostatných 

učiteľov v rámci nadčasových hodín a zvyšná časť hodín bola pridelená na základe 

dohody o brigádnickej práci študenta Alexandre Mlynarčíkovej a Danielovi 

Chovancovi. Mgr. art. Peter Olejár, DiS. art., vyučujúci LDO a Andrej Cmorej, 

vyučujúci hry na akordeóne ukončili pracovný pomer dohodou k 30. 6. 2017. Andrej 

Cmorej v septembri 2017 opäť nastúpil do pracovného pomeru, vyučujúca LDO Mgr. 

Barbora Ilečková nastúpila  v októbri 2017. V tanečnom odbore nahradil Ing. Jána 

Kozáka vyučujúci Ing. Peter Janiga. Zlepšilo sa aj materiálno- technické vybavenie 

školy. V školskom roku 2016/2017 boli pre tanečný odbor doplnené ľudové kroje (13 

dievčenských a 5 chlapčenských kompletov), v priestoroch tanečnej sály bol 

doplnený tanečný povrch baletizol. Pre potreby akordeónového oddelenia bol 

zakúpený akordeón Fantasy,. Zakúpili sa čalúnené stoličky (50 kusov) a lavičky na 

chodby (6 kusov) a do učební literárno-dramatického odboru a tanečného odboru 

koberce. Doplnilo sa technické vybavenie o digitálny mixážny pult, stojany na 

mikrofóny, stojany na noty, digitálnu kameru, fotoaparát, dataprojektory (2 kusy),  

notebooky (2 kusy) a malú sadu bicích nástrojov. 



5. Správa o výchovno - vzdelávacej činnosti školy za školský rok 2016/2017 

Riaditeľ školy Mgr. Štefan Genčúr, DiS. art. 18. 10. 2017 formou prezentácie 

predstavil rade školy správu o výchovno - vzdelávacej činnosti školy za školský rok 

2016/2017. Správa bola doplnená aj fotodokumentáciou z najvýznamnejších 

podujatí, vystúpení a koncertov organizovaných školou. Postupne sa vyjadroval 

k jednotlivým bodom správy a reagoval na otázky členov rady školy, týkajúce sa 

správy. Správa obsahovala údaje o rade školy, údaje  poradných orgánoch školy 

(pedagogická rada, umelecká rada, rada rodičovského združenia, predmetová 

komisia). Ďalej údaje o počte žiakov (k 15. 9. 2016 mala škola 544 žiakov), výsledky 

hodnotenia a klasifikácie žiakov a dochádzku žiakov, údaje o počtoch absolventov 1. 

a 2. stupňa a ocenených žiakoch a údaje o počtoch žiakov prijatých na školy 

s umeleckým zameraním, zoznam uplatňovaných rámcových učebných plánov, údaje 

o počtoch zamestnancov školy (pedagogickí zamestnanci – 24, nepedagogickí 

zamestnanci – 3) a o ďalšom vzdelávaní pedagogických zamestnancov školy, 

o aktivitách školy na verejnosti, o priestorovom a materiálno – technickom vybavení 

školy vybavení ako aj finančnom zabezpečení školy. Ďalej obsahovala analýzu 

výsledkov školy a koncepčný zámer školy na školský rok 2018/2019. Pripomienky 

a návrhy členov rady školy zobral riaditeľ školy na vedomie a do správy ich doplnil. 

Následne bola správa členmi rady školy schválená a rada školy ju zriaďovateľovi 

odporučila prijať  

6. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na  školy s umeleckým zameraním 

Riaditeľ školy Mgr. Štefan Genčúr, DiS. art. na zasadnutí rady školy dňa 18. 10. 2017 

informoval radu školy o počte žiakov prijatých na ďalšie štúdium na umeleckých 

školách. Na školy s umeleckým zameraním boli prijatí títo žiaci školy: 

Tamara Kovaľová - Stredná umelecká škola Prešov, Vodárenská 3,  študijný odbor  
Propagačná grafika 
Antónia Bujňáková - Stredná umelecká škola Prešov, Vodárenská 3, študijný odbor  
Propagačná grafika 
Viktória Nováková - Stredná umelecká združená škola Prešov, študijný odbor  
Propagačná grafika   
Tamara Uhrínová - Stredná odborná škola drevárska Spišská Nová Ves, študijný 
odbor Dizajn 
Antónia Vaľková  - Drevárska fakulta Technickej univerzity Zvolen, študijný odbor 
Dizajn nábytku a interiéru 
Eliška Longauerová - Súkromné tanečné konzervatórium Liptovský Hrádok 
 
 
 
 
 
V Spišskom Podhradí 19. 3. 2018                     PaedDr. Jozef Jendrichovský, PhD. 
                                                                                        predseda rady školy 
 



 

 


